
Tarih – Saat : 19.06.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : İmar İşleri Daire Başkanlığı –Kent Konseyi Toplantı Salonu 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve üyelerce onaylandı.  

Toplantıya Gaziantep Anaokullarından Murat KAÇIRAN , Şahinbey İlçe halk 
Kütüphanesi Müdürü Yüksel POLAT,Gaziantep Üniversitesi Okul Öncesi Eğitim Bölümü 
Öğretim görevlisi ;Şehnaz YILMAZ, Müjde AKĞÜL ve Değişim Kreş – Gündüz Bakım 
evi müdürü Ebru Oktay AYHAN katıldı. 

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Okul Öncesi Eğitim veren eğitmenler aramızda olduğunda son 
yaptığımız etkinliklerden biri olan “OKUL ÖNCESİ EĞİTİM ve YENİ DEGERLER “konulu 
panel hakkında katılımcılara ve üyelerde bu panel hakkında yorumlarını sordu. 

Ebru Oktay AYHAN ; Bu panel katılım açısından değerlendirilirse iyiydi.Ancak kız 
meslek lisesinden gelen kursiyerlerin bu panele sonradan katılması diğer katılımcıların 
motivasyonunu etkiledi.Gelen hocalar beklentimizi pek karşılamadı. Paydaşınız TED 
kolejinin katılımla ilgili tereddütleri vardı.ama solan oldukça kalabalık ve katılım çok 
iyiydi.dedi. 

SEVİLAY ŞAHİN ; Bir panel düzenlendiğinde katılım olması çok önemlidir.yapmış 
olduğunuz paneli tekrar düzenlemek yada başka konuda panel düzenlemek istediğiniz 
de panelistlerin katılımı gözünün de bulundurarak katkı sağladıkları maalesef ki bir 
gerçek dedi. 

ŞEHNAZ YILMAZ : Öğrencilerimizden olumlu sonuçlar aldım. Hacettepe 
Üniversitesinden panelistlerin olması öğrencilerimizin bu panel bakış açılarını oldukça 
iyi etkiledi. 

Sevilay ŞAHİN ; Amaç kitleye ulaşırken onların sorunlarını göz önünde bulundurarak 
bu tür eğitimleri gerçekleştirmek daha verimli oluyor.Gaziantep ‘te SODES programı 
kapsamında okul müdürlerine eğitim verdik.Eksikler neler, neler yapabiliriz 
araştırdık.Sorunları sorunu yaşayanlardan tespit ettik ve bu şekilde müdahale ettik ve 
çok faydalı bir eğitim çıkardık.Bu amaçla bu tür eğitimlerin bu şekilde 
gerçekleştirilmesi daha verimli sonuçlar veriyor dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Panel hakkında yorum yapanlara üyelere teşekkür ederek ; 8 – 9 
– 10 -11 Haziran 2009 tarihleri arasında gerçekleşen Bilim kültür şenliklerinde Kent 
Konseyi Eğitim Çalışma Grubunun standıyla ilgili görüşlerinizi de paylaşmanızı 
istiyorum dedi. 

Cafer ASLAN ; Gaziantep kent Konseyi Arka plana ayarladığı afişi sergiledi. Başkan 
Asım GÜZELBEY ‘in ismini görenler bu standı Büyükşehir Belediyesinin bir birimi 



olarak stant açtığımızı sandılar.Büyükşehir Belediyesi hakkında bir çok soru sordular 
Toki evlerinin ne zaman biteceğine kadar sorulan sorular bile vardı..Kimsenin Kent 
Konseyinin varlığı hakkında bir bilgisi yoktur.Bu çok üzücü bir durumdu.dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Büyükşehir Belediyesinin bir birimi olarak düşünülmesi çok iyi 
olmadı. Kent Konseyleri sadece Büyükşehir Belediyesinin yasa gereği kurmakla 
yükümlü olduğu bir kuruluştur. 

YÜKSEL POLAT ; Kent Konseyini Büyükşehir Belediyesi örgütlediği için ve ilgili yasayı 
bilmediğimden dolayı Kent Konseyini büyükşehir belediyesinin bir alt birimi odlunu 
düşündüğüm için pek sıcak bakmadım. Celal KARTAL hocamızın tavsiyeleri ve kent 
konseyi hakkında bana vermiş olduğu bilgiler doğrultusunda toplantınıza katıldım.ve 
çalışmalarınızı da çok beğendim.eğitim konusunun bu kadar ciddiye alındığı bir 
ortamda bulunmaktan dolayıda çok mutlu oldum.Celal KARTAL bey hocama çok 
teşşekür ederim.dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Büyükşehir Belediyesinin kurmakla yükümlü olduğu Kent 
konseylerinin bize verdiği görev,Kentimiz hakkında çalışmalar yapmaktır. Kent 
Konseyi yürütme kuruluna Bilim Kültür şenliklerinde Büyükşehir Belediyesi ile birlikte 
Kent Konseyinin tanıtımı ve Eğitim çalışma grubumuzun çalışmalarının tanıtılması 
hususunda tarafımıza bir standın ayrılması hakkında yazmış olduğumuzu 
yazıda,Büyükşehir Belediyesiyle birliktelik kelimesi maalesef doğru 
algılanmamış.Büyükşehir Belediyesinin katkılarıyla bu standı hazırlamış olsaydık daha 
büyük kitlelere Kent Konseyinin varlığı ve işleyişi hakkında güzel mesajlar 
verebilirdik.dedi 

Fatma Servet KUDAY ; Bu tarihler arasında yapılan standımıza çalışma grubu 
arkadaşlarımızın bulunmaması beni üzdü. Bu anlamda bir öz eleştirin var ,Onun 
dışında kısa zamanda başkanımız Önderliğinde kendini iyi ifade eden bir stanttı.dedi 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Bu standa katılan katkı sağlayan herkese çok teşekkür ediyorum 
dedi. 

Sevilay ŞAHİN ; Üniversitedeki Gençlerin kent konseyleri hakkında pek bilgileri yok. 
Bu anlamda bilgilendirme sunumlarını Rektörümüzle görüşülüp yapılmasının uygun 
olacagı düşüncesindeyim.dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Bu bağlamda Gaziantep üniversitesinde Sürdürülebilir Gençlik 
Külübü kurmamızın amacı gençlerin kentlilik bilinci ve sürdürülebilirlik anlayışıyla 
yasamak ve toplum da anlatmaktır.Bunun içinde gereli temaslarda bulunduğunu 
,Gençlik Kulübünün başkanının Üniversiteden bir öğretim görevlisinin olması gerektiği 
bu nedenle de Sevilay ŞAHİN bu kulüpten sorumlu olmasını istiyorum,dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Okul Öncesi Eğitimde Milli Eğitim Bakanımız Sn. Nimet 
ÇUBUKÇU’nun yaptığı açıklamaya göre 6 yaşta %100 okullaşma oranının zorunlu 
olması ve 32 ilinde bu uygulama için pilot okul seçilmesi hakkında açıklama 
yapmıştır.Bu açıklamaya göre ilimiz bu pilot illerin içerisinde maalesef 
bulunmamaktadır. 



Gaziantep ‘in bu anlamda okul öncesi eğitimde geri kalmaması ve bu pilot okulların 
içerisinde olmadığı halde ; 6 yaşta %100 – 5 yaşta %80 – 4 yaşta % 39 , 3 yaşta 
%18 oranında okullaşma oranına ulaşabilmesi ve Okul Öncesi Eğitimin pilot illerin 
hedeflerinin de ilimizde gerçekleşmesi için de Rapor hazırladığını söyledi. 

Milli eğitimin ve çeşitli kurumların yapmış olduğu stratejik planlarda boşluklar var.İl 
düzeyinde stratejik planlarda ilçelerle birlikte hedefler gözeterek yapılmalı dedi. 

Celal KARTAL ; Ağrı – Dogubeyazıt ‘ta herkesin görebileceği şekilde Kent 
Konseylerinin bir tabelası var.gördüğümde şaşkınlık içinde kaldım ve 
üzüldüm.Gaziantep Gibi Türkiye’nin 6. Büyük şehri olan ilimizde Kent konseyimizin 
hala GAZİANTEP KENT KONSEYİ diye bir tabelası yoktur dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Biz eğitim çalışma grubu olarak kurumlar arası koordinasyon 
eksikliğinin giderilmesinde katkı sağladık Yürütme kurulunun dağıtmadığı .,güncelliği 
nedeniyle Eğitim çalışma Grubu olarak ilgili kurumlara elden ilettiğimiz 2. raporumuzu 
dikkate alan kurum ve kuruluşlar yapılanmaya gittiler. Fiziki Alt yapı çalışma grubu bu 
anlamda birçok eksiğini ve sorunlarını birlikte çözecek bir grup oluşturdular.dedi. 

Başkan hazırlamış olduğu yeni projeleri sunarak alt çalışma gruplarının bu projeleri 
geliştirmeleri için üyelere dağıtarak projenin uygulama planlaması ,raporları ve yol 
haritası istedi. 

1. Okul Öncesi Çocuk Eğitim – sanat Merkezi ve Parkı projesini ;Okul Öncesi alt 
çalışma Grubu üyelerinden ;Fatma Servet KUDAY,Meral SERİNOVA,Ayfer 
KÜÇÜKDURMAZ ve yeni üyelerimizden Şehnaz YILMAZ,Müjde AKĞÜL, ve Murat 
KAÇIRAN ‘a 

2. Toplum destekli polislik Departmanıyla Sorunları Birlikte Çözelim Projesini ;Sevilay 
ŞAHİN ve Cafer ARSLAN’a 

3. Sürdürülebilir Gelişim Kulübü projesini ;Sevilay ŞAHİN ‘e 

4. Gaziantep lisesi kapasite Artırım önerileri ve Kültür Merkezi Projesi ve 

5. Burç Ve Çevre Köylerine Okuma Alışkanlıklarının kazandırılması Projesini ;yeni 
üyelerimizden Yüksel POLAT’a 

6. Gaziantep Şahinbey İlçesi eğitim Kompleksi projesini ;Fiziki Alt yapı çalışma 
grubunun çalışmalarına devam ettiği için bu projenin hazırlıklarının devam ettiğini 

7. Sanayi Odasıyla birlikte yapılması düşünülen İnavasyon Projesini;İl genel Meclisi 
eğitim komisyonu başkanı ve grubumuzun başkan yardımcısı; Eyyüp ÖZCAN ‘a 
verilmesi konusunda fikir birliğine varılarak bu projeleri ilgili kişilere dağıttı. 

8. Ayrıca;Gaziantep Rehberlik Araştırma Merkezi ve uygulama okulu kat ilavesi öneri 
projesi 



9. Öğretilebilir Zihinsel Engelliler Eğitim Uygulama Okulu- Okul öncesi Eğitim ek bina 
projesi 

10. Yeni öğretmen Evi projesi ve 

11. Hizmet içi eğitim Enstitüsü projeleriyle ilgilide çalışmaların devam ettiğini söyledi. 

Gaziantep Üniversitesi Öğretim Görevlilerinden Şehnaz YILMAZ ve Müjde AKĞÜL, 
Gaziantep Anaokulu Müdürü ;Murat KAÇIRAN,Şahinbey İlçe Halk Kütüphanesi 
Müdürü Yüksel POLAT ve Değişim Kreş – Gündüz Bakım Evi Müdürü; Ebru Oktay 
AYHAN’ın alt çalışma gruplarına katılmak üzere üyeliği tarafımızca uygun görülmesine 
ve yürütme kurulunun da onayıyla çalışma grubumuza dahil olmasına karar verildi. 

Başkan Toplantıya katılan tüm üyelere ve katılımcılara katılım ve katkılarından dolayı 
teşekkür ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK Kemal KÜÇÜKCAN  
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı 

 


